
Protokół Nr XLII/21 

z sesji Rady Miejskiej w Radkowie 

z dnia 30 czerwca 2021 roku 

Otwarcie obrad – godz. 15.15 

Zamknięcie obrad – godz. 18.28 

Ad. 1 

Obrady XLII sesji Rady Miejskiej w Radkowie otworzył Przewodniczący RM witając osoby 
uczestniczące w sesji. 

Przewodniczący RM - poprosił Burmistrza o podziękowanie ustępującemu sołtysowi wsi Ratno 
Górne Panu Józefowi Górskiemu oraz powitanie nowego sołtysa – Pani Małgorzaty Ginter. 

Burmistrz – złożył podziękowania Panu J. Górskiemu oraz przedstawił nowego sołtysa wsi 
Ratno Górne. 

Ad. 2  

Na podstawie listy obecności Przewodniczący RM stwierdził, że obrady są prawomocne - w 
sesji uczestniczy 14 radnych (lista obecności radnych oraz lista obecności sołtysów stanowią 
załączniki do protokołu). 

Ad. 3 

Przewodniczący RM - stwierdził, że sesja zwołana została zgodnie z zasadami określonymi w 
Statucie Gminy, w związku z czym stwierdził prawidłowość jej zwołania. 

Ad. 4 

Przewodniczący RM - przedstawił porządek obrad sesji w dniu 30 czerwca 2021 r.: 

 
1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Stwierdzenie prawidłowości zwołania sesji. 

4. Przedstawienie porządku obrad i wprowadzenie ewentualnych zmian. 

5. Wypowiedzenie się oraz zgłaszanie uwag przez radnych do treści protokołu z sesji z 

dnia 31 maja 2021 r. 

6. Sprawozdanie z prac Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Przeprowadzenie procedury udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Radków wotum 

zaufania: 

1) przedstawienie raportu o stanie gminy za rok 2020; 

2) debata nad przedstawionym raportem; 

3) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Radków 

wotum zaufania       – DRUK NR 1. 

8. Przeprowadzenie procedury absolutoryjnej: 



1) przedstawienie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu oraz z informacją o stanie mienia komunalnego za 2020 rok; 

2) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu  

o sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za rok 2020; 

3) przedstawienie opinii komisji rewizyjnej o sprawozdaniu z wykonania budżetu 

gminy za rok 2020 wraz z wnioskiem w sprawie absolutorium; 

4) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku komisji 

rewizyjnej; 

5) przedstawienie opinii pozostałych Komisji Rady Miejskiej; 

6) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Radków za 2020 rok   

         – DRUK NR 2; 

7) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Radków 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2020 rok  – DRUK NR 3. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) uchylająca uchwałę Nr XXXV/252/21 Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 29 

stycznia 2021 roku w sprawie zapewnienia warunków  do osiedlenia się na terenie 

Gminy Radków w ramach repatriacji obywateli Kazachstanu – DRUK NR 4 

b) uchylająca uchwałę Nr XXXV/253/21 Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 29 

stycznia 2021 roku w sprawie zapewnienia warunków  do osiedlenia się na terenie 

Gminy Radków w ramach repatriacji obywateli Kazachstanu – DRUK NR 5 

c) powierzenia spółce Radkowskie Usługi Komunalne Sp. z o.o. w Radkowie 

zadania własnego Gminy Radków dotyczącego tworzenia i prowadzenia punktów 

selektywnego zbierania odpadów komunalnych  – DRUK NR 6 

d) o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Radków         – DRUK NR 7 

e) zmian w budżecie Gminy Radków na 2021 rok   – DRUK NR 8 

10. Sprawy różne. 

11. Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący RM - zapytał, czy ktoś chciałby zgłosić wniosek w sprawie zmiany 

przedstawionego porządku obrad (porządek obrad stanowi załącznik do protokołu). 

Nie zgłoszono wniosków do porządku obrad. 

Ad. 5 
 

Przewodniczący RM - poinformował, że protokół z sesji Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 31 

maja 2021 r. był do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w Radkowie oraz zamieszczony został w 



Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i Gminy w Radkowie. Przewodniczący RM 

zapytał, czy radni mają uwagi do protokołu z sesji Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 31 maja 

2021 r. 

Nie wniesiono uwag do w/w protokołu. 

Ad. 6 
 
Przewodniczący RM - poprosił Burmistrza o złożenie sprawozdania międzysesyjnego. 

Burmistrz złożył sprawozdanie ze swoich prac za okres od 01 czerwca 2021 roku do 30 
czerwca 2021 roku (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 

O godz. 15:25 do obrad dołączył radny Dawid Wnęk. 
Liczba obecnych na sesji radnych wzrosła do 15. 

Przewodniczący RM zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionego sprawozdania. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - zadał pytanie w imieniu radnej powiatowej Pani Agnieszki Mandryk-
Krynieckiej, dotyczące terminu zakończenia remontu drogi dojazdowej do pól ornych w 
Ścinawce Dolnej pomiędzy oczyszczalnią ścieków a wysypiskiem śmieci. 

Burmistrz – odpowiedział, że gmina odremontowała już wszystkie gminne drogi w rejonie 
Jasnej Doliny, a droga, która jeszcze wymaga remontu jest drogą powiatową, której przejęcie 
i remont są utrudnione przez nieuregulowany stan prawny.  

Przewodniczący RM – doprecyzował, że radna pytała o drogę prowadzącą do posesji nr 66, 
na której za znakiem zakazu wjazdu jest wysypane kruszywo uniemożliwiające wjazd. 

Burmistrz – odpowiedział, że jest to droga dojazdowa do pól Pana Radomińskiego, 
zablokowana z powodu nanoszenia błota na drogę wojewódzką oraz z powodu trwających na 
tym obszarze prac geologicznych polegających na inwentaryzacji złoża kopalni pospółki. Po 
zakończeniu wszystkich prac proceduralnych droga będzie mogła być wyremontowana. 

Przewodniczący RM zapytał, czy ktoś jeszcze chce zabrać głos odnośnie sprawozdania 
Burmistrza. 

Nikt nie zabrał głosu. 

O godz. 17.11 Przewodniczący RM ogłosił przerwę. 

O godz. 17.31 Przewodniczący RM wznowił obrady. 

Ad. 7 
 
Przewodniczący RM - poprosił Burmistrza o przedstawienie raportu o stanie gminy za rok 
2020. 
 
Burmistrz – streścił, że raport podsumowuje działalność gminy w roku poprzednim. Zakres 
opracowanego dokumentu obejmuje  kierunki rozwoju, realizację polityk, strategii, programów, 
uchwał rady miejskiej za rok 2020. Burmistrz poinformował, że raport o stanie gminy za rok 
2020 jest zamieszczony na Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i Gminy w 
Radkowie i został przekazany radnym do zapoznania odpowiednio wcześniej oraz poprosił o 
przyjęcie raportu w przedstawionym brzmieniu (raport o stanie gminy stanowi załącznik do 
protokołu). 



 
Przewodniczący RM – potwierdził, że radni otrzymali raport z dużym wyprzedzeniem. 
Poinformował, że przedłożony raport przez Burmistrza był szczegółowo omawiany na 
wspólnym posiedzeniu komisji RM oraz zapytał, czy radni mają jeszcze pytania do 
przedstawionego raportu. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM zamknął debatę nad raportem o stanie gminy za 2020 rok. 

Przewodniczący RM - poinformował, że do przedstawienia treści projektów uchwał wyznaczył 

Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią Alicję Surdykę-Strug. 

DRUK NR 1 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Radków wotum zaufania. 

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych 

ma pytania odnośnie projektu uchwały DRUK NR 1.  

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM poinformował, że w przypadku głosowania odnośnie Druku Nr 1 

wymagana jest bezwzględna większość głosów ustawowego składu rady. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 



Burmistrz – podziękował za udzielenie wotum zaufania. 

 

Ad. 8 

W związku przedstawieniem i szczegółowym mówieniem sprawozdania finansowego wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu oraz z informacją o stanie mienia komunalnego za 2020 
rok podczas wspólnego posiedzenia komisji RM, przystąpiono do przedstawienia opinii 
Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu o sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy 
za rok 2020 

Przewodniczący RM - poprosił Wiceprzewodniczącą RM o odczytanie opinii Regionalnej Izby 
Obrachunkowej o przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy Radków sprawozdaniu 
rocznym z wykonania budżetu Gminy Radków za 2020 rok. 
 
Wiceprzewodnicząca RM - odczytała uchwałę nr XII/4/2021 Składu Orzekającego Regionalnej 
Izby Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 13 kwietnia 2021 roku w sprawie pozytywnej opinii 
o przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy Radków sprawozdaniu rocznym z wykonania 
budżetu Gminy Radków za 2020 rok (opinia stanowi załącznik do protokołu).  
 
Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z radnych ma pytania odnośnie przedstawionej opinii.  
 
Nikt z radnych nie miał pytań. 
 
Przewodniczący RM – poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o odczytanie opinii w 
sprawie udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Radków z wykonania budżetu 
gminy za 2020 rok. 
 
Bogusz Drożdż - Przewodniczący komisji rewizyjnej odczytał treść opinii. 

Przewodniczący RM - poprosił Wiceprzewodniczącą RM o odczytanie opinii Regionalnej Izby 
Obrachunkowej opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi 
Miasta i Gminy Radków za 2020 rok. 
 
Wiceprzewodnicząca RM - odczytała uchwałę nr XII/46/2021 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 14 czerwca 2021 roku w sprawie opinii 
o wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Radków 
za 2020 rok (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z radnych ma pytania odnośnie przedstawionej opinii.  

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - poprosił pozostałe komisje RM o przedstawienie opinii. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji wydała opinię pozytywną. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego wydała opinię pozytywną. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty wydała opinię pozytywną. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki wydała opinię pozytywną. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego wydała 

opinię pozytywną. 



Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa wydała opinię pozytywną. 

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z radnych chce zabrać głos w kwestii absolutorium.  

Nikt z radnych nie zabrał głosu. 

DRUK NR 2 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Radków za 2020 rok. 

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 2.  

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 3 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Radków absolutorium z 

tytułu wykonania budżetu za 2020 rok. 

Przewodniczący RM - przypomniał, że tak jak przy Druku Nr 1 w głosowaniu wymagana jest 

bezwzględna większość głosów ustawowego składu rady. 



Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały  

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 3.  

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

Burmistrz - podziękował za taką ocenę, która nie byłaby możliwa bez pracy wielu ludzi. 
Burmistrz podziękował wszystkim pracownikom i radnym. 
 
Radni, pracownicy Urzędu oraz sołtysi złożyli Burmistrzowi życzenia oraz wręczyli kwiaty. 
 
O godz. 15.53 Przewodniczący RM ogłosił przerwę. 
O godz. 15.58 Przewodniczący RM wznowił obrady. 

Ad. 9 

DRUK NR 4 uchylająca uchwałę Nr XXXV/252/21 Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 29 
stycznia 2021 roku w sprawie zapewnienia warunków  do osiedlenia się na terenie 
Gminy Radków w ramach repatriacji obywateli Kazachstanu 

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały. 



Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 4.  

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 5 uchylająca uchwałę Nr XXXV/253/21 Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 29 
stycznia 2021 roku w sprawie zapewnienia warunków  do osiedlenia się na terenie 
Gminy Radków w ramach repatriacji obywateli Kazachstanu 

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 



Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 5.  

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 6 w sprawie powierzenia spółce Radkowskie Usługi Komunalne Sp. z o.o. w 

Radkowie zadania własnego Gminy Radków dotyczącego tworzenia i prowadzenia 

punktów selektywnego zbierania odpadów komunalnych         

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 



Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.    

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 6.  

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 7 o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Radków 

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 7.  

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 



Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 8 w sprawie zmian w budżecie Gminy Radków na 2021 rok           

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.    

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 8.  

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

Ad. 10 

Przewodniczący RM – zapytał, czy ktoś obecny na Sali chce zabrać głos w sprawach różnych. 

Burmistrz – poinformował, że w sprawie problemu zgłoszonego przez Panią Dorotę Bajcar 
związanego ze złym stanem technicznym kładki rowerowej w Ścinawce Górnej, została już 



przeprowadzona wizja lokalna i w najbliższym czasie kładka zostanie odremontowana. 
Podobne zgłoszenie dotyczyło pomostu w Karłowie na dojściu na Szczeliniec Wielki. 
Prawdopodobnie w dniu dzisiejszym firma już rozpoczęła tam prace remontowe. Burmistrz 
poinformował także, że przeprowadza prace porządkowe nad zalewem w Radkowie, ponieważ 
spółka nie wywiązuje się ze swoich obowiązków. Powstał również problem wprowadzonej 
„segregacji” uczestników wypoczynku, Burmistrz oświadczył, że zasady wprowadzone przez 
spółkę zarządzająca zalewem, nie są przez niego akceptowane, jest już po rozmowie z 
Prezesem spółki i będzie starał się wprowadzić tam inne zwyczaje, zwłaszcza, że przez teren 
zalewu prowadzi także trasa na punkt widokowy na górze Guzowatej oraz chciałby, aby ten 
obiekt był nadal postrzegany pozytywnie jako miejsce promujące gminę. Burmistrz powrócił 
także do tematu remontu drogi w Ścinawce Dolnej. Zaznaczył, że wskazana droga jest drogą 
wewnętrzną dojazdową, prowadzącą obecnie jedynie do kopalni pospółki Pana Henryka 
Radomińskiego. Została zamknięta z powodu nanoszonego błota na drogę wojewódzką, w 
związku z czym dochodziło do poślizgów na jezdni, a interwencje i prośby kierowane do Pana 
Radomińskiego nie przynosiły skutków. W międzyczasie przystąpiono do inwentaryzacji złoża 
kopalni i okazało się, że na miejscu już prawie wyeksploatowanej kopalni wywieziono setki, 
lub tysiące ton ziemi i skał pochodzących z budowy kanalizacji, jako kruszywo rodzime, bez 
żadnej zgody na składowanie na terenie kopalni, a niezbędna jest do tego decyzja Burmistrza. 
W związku z taką sytuacją, gmina nie mogła uzyskać potwierdzenia ilości  wyeksploatowanego 
kruszywa do raportów ujawniających, co jest objęte opłatami oraz opłatą marszałkowską na 
konto gminy. Dlatego Burmistrz wystąpił do Starostwa Powiatowego oraz Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska. Starostwo dwa miesiące temu podjęło działania w kierunku 
przeprowadzenia inwentaryzacji geologicznych złoża i do czasu zakończenia tych działań i 
otrzymania efektu końcowego, droga nie zostanie otworzona.  

Przewodniczący RM – zapytał, czy ktoś jeszcze chce zabrać głos. 

Nikt nie zabrał głosu w sprawach rożnych. 

Ad. 11 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący RM zamknął XLII sesję Rady Miejskiej w 
Radkowie.  

 

Protokołowała:          Przewodniczący RM w Radkowie 

Justyna Ożóg                 Aleksander Mielniczuk 
      

       

 
 

 


